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Joakim Dahlström

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 19:e november 2024 kl. 17:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:
Ordförande: Ninus Johansson [NJ]
Vice ordförande: Razan Saadi [RS]
Ekonomiansvarig: Oscar Nyman [ON]
SAMO: Olivia Sandberg [OS]
Arbetsmarknadsansvarig: Sandra Shaba [SS]
Utbildningsansvarig: Gabriel Rask Thurin [GRT]
Informationsansvarig: Joakim Dahlström [JD]

Formalia
§1. Mötets öppnande

Ninus Johansson förklarar mötet öppnat kl. 17:31

§2. Val av justeringsperson
Mötet väljer Olivia Sandberg till justeringsperson

§3. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar

§4. Godkännande av dagordningen
Mötet godkänner dagordningen

§5. Föregående protokoll (241105)
Mötet godkänner föregående protokoll (241105)

Informationsfrågor
§6. Meddelanden

a. Ordförande
Dagligt arbete, möte med inspektor, varit i de nya lokalerna,
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designat merchen. Varit på KU4.

b. Vice ordförande
Varit på NU möte, samt möte om de nya lokalerna som
resterande samt med inspektor, annars dagligt arbete.

c. Ekonomiansvarig
Möte med kårens cfo om ekonomin på sektionen, dagligt
arbete

d. SAMO
SU, dagligt arbete, besökt de nya lokalerna, möte med
inspektor

e. Arbetsmarknadsansvarig
Meddelande arb, dagligt arbete, Armu, ny samarbetspartner
snart: Sejfa, lunchföreläsning AW 26 nov.

f. Utbildningsansvarig
Operation 21:a, sjukskriven tills 1:a Dec, gått på UU, dagligt
arbete, besökt nya lokaler, möte med inspektor.

g. Informationsansvarig
Har funderat och påbörjat “Vad gjorde Styret i LP1?” för att
styret ska vara mer transparenta vad vi gör mot sektion.
Besökt nya lokalerna och varit på möte med Inspektor. Dagligt
arbete.

Beslutsfrågor
§7. Äskning - pHoto Cellenrenovering

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet. Argumenten
räcker inte till och det ska inte vara någon fest utrustning.

§8. Äskning - DSC Sjukvårdsväska
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Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§9. Äskning - HD GameCube
Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§10. Policys från valberedningen
Beslut: Mötet beslutar att skjuta upp beslutet tills nästa styrelsemöte
3/12

§11. Äskning - skHål
Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet. Då den behöver
undersökas mer inom alkoholtillstånd.

Diskussionsfrågor
§12. Förtydliga asppolicy

Diskussion kring redigeringar i asppolicyn.

§13. Frågor till Student Voice
Diskussion kring frågor till student voice. Flytten, vad vet folk?
Informera vidare. Frågelåda som man kan skriva sina egna frågor.

§14. Datum till workshop om nya lokaler
Diskussion kring att sätta ett datum där vi ska workshoppa nya lokaler.
4/12 17:00

§15. UOR kommer och gästar
Diskussionen kring vad vi kan göra för dem. Vi kan ställa frågor åt dem
genom Student Voice. Förklara vad de gör, de går på EDIT-I-möten där
de träffar olika PA. Meddelar vad studenterna tycker samt meddelar
sektionerna vad högskolan gör. Angående student voice, ställa fråga om
hur studenterna vet hur de kan påverka deras studier. Diskuterade även
om flytten och om knutpunkter på Johanneberg där H-studenter kan
samlas. Snacka med NollK för att få bättre kontakt med MK och KL för
att få tillgång till större lokaler.
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§16. Intresserade DM 2025 kommer och pratar
Diskussion kring att starta upp DM. De planerar Tidningsläpp, nyheter
om vad som händer i sektionen, t.ex. flytten. Nyheter om vad som
händer i Sverige. Korsord. Dens mål är att vara rolig. Se över andra
sektioners tidningar. Intervjuer. De får gärna meddela en lista med vad
de tänker ha med i den. Diskussion om DMs ekonomi, vad är intäkterna
och utgifterna?

§17. Ekonomi
Diskussion kring sektionens ekonomiska resultat och sektionens
bokföring utifrån vad Kårens CFO meddelat. Går inte att se
omsättningen, för många visma konton. Samt hur vi ska gå tillväga i
framtiden.

Formalia
§18. Övriga frågor

Razan: Får jag lägga mac?
1. Kommittéer klagar på att de har dåligt med utrustning för att kunna
städa FT.
2. DSC skulle anmäla sig för Akademiska Spelen skulle gjorts i våras, de
trodde det var nu. Kan de få skit för det.
3. Skitviktigt arr som ändrar datum.
Svar: 1. Kan fråga Lokalvården för redskap och Rustet får bidrag för att
köpa städmaterial. Eget ansvar för att det ser fint och sköts.
2. Kan nämnas av någon men är i grunden fel av att pateter inte
meddelat detta.
3. Är kommittéernas ansvar att spika datum. Kan inte förutse att datum
ändras.

[Sandra]: [Ska vi ha möte med ValB igen? Isf när?]
Svar: 2/12

§19. Nästa möte (141203)
a. Action plan
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Att Göra Ägare Målbild Kommentar

Köp lås till Nya
FT

Oscar Innan
läsperiodens
slut

Bunkern
mixerbord case

Snart

Köp in plåster Olivia Innan
läsperiodens
slut

Placeras i
bunkern och
entreerna i
Jupiter och
Svea? Mailar
Tord

§20. Skvaller, dementier och känsliga ämnen
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§21. Mötets avslutande
Ninus förklarar mötet avslutat kl. 22:31
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